
Susitikimo su gyventojais dėl gatvių modernizacijos 
kūrybinių dirbtuvių apibendrinimas  

Aptarinėjama tema: Naujininkų gatvių modernizacija  

Susitikimo laikas ir vieta: 2025 01 23, 18:00-20:00 val., Vilniaus lietuvių namai, Dzūkų g. 43, Vilnius, 
02116. 

Susitikimo rezultatas: dalyviai pritarė pokyčiams. 

Susitikime dalyvavo šie specialistai: 

- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertas Edgaras Stankevičius 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertė Indrė Ivanauskaitė 
- UAB Smart Continent LT, partneris Aurelijus Jaruševičius 
- UAB Smart Continent LT, vyresnioji analitikė Gintė Purauskaitė 
- UAB Smart Continent LT, urbanistė Kotryna Velutienė 

Susitikime dalyvavo gyventojų: 9 

Susitikimo eiga: 

1. SĮ Susisiekimo paslaugos atstovas Edgaras Stankevičius susitikimo pradžioje trumpai pristatė 
gatvių modernizacijos projektą.  

2. Smart Continent LT, UAB atstovas Aurelijus Jaruševičius pristatė Naujininkų nagrinėjamų 
gatvių  modernizacijos esamos situacijos analizę ir vykdomos apklausos rezultatus. 

3. Po pristatymo, dalyvių buvo prašoma identifikuoti kylančias problemas bei pateikti 
pasiūlymus modernizuojamoms teritorijos gatvėms.  

Gyventojų klausimai: 

a) Kokia projekto eiga, kada planuojamas įgyvendinimas? 
b) Ar bus vykdomi stacionarūs eismo srautų matavimai ilgesnį laiką? 
c) Jeigu būtų įteisinta gyvenamoji zona, ar gyventojai galėtų vaikščioti gatvėje? 
d) Gyventojas minėjo, jog dalis gatvių yra istorinės ir po asfaltu yra grįsta akmens danga, todėl 

galbūt, kad nuraminti eismą, būtų galima atidengti šį grindinį arba bent jau dalį jo? 
e) Kodėl nesvarstomos Dzūkų ir Pelesos gatvės, kurios judriausios ir yra daugiausiai 

automobilių, dviratininkų ir kur didžiausias tranzitas? Jeigu svarstome, bendrai reikia įtraukti 
ir šias gatves ir spręsti tranzito klausimą. 

Gyventojų identifikuotos problemos ir pasiūlymai: 

Gyventojai diskutavo apie pasirinktą teritoriją ir atkreipė dėmesį, kad būtina vertinti Dzūkų ir Pelesos 
gatves, kuriose vyksta intensyvus tranzitinis eismas. Taip pat buvo pabrėžta, kad naujas Kapsų gatvės 
projektas turės įtakos nagrinėjamai teritorijai, todėl šis aspektas turėtų būti įtrauktas į vertinimą. 

Buvo iškelta problema dėl šaligatvių tęstinumo trūkumo – daugelyje vietų šaligatviai nutrūksta, todėl 
vaikščioti pėsčiomis yra nepatogu ir nesaugu. . Be to, yra daug pavojingų  gatvės kirtimo vietų, o 
apšvietimas kai kuriose vietose nepakankamas arba apšvietimo stulpai įrengti viduryje šaligatvio, 
trukdant patogiam judėjimui. 

Gyventojai taip pat pabrėžė, kad rajone labai trūksta žaliųjų erdvių, reikėtų galvoti apie jų įrengimą.  



Taip pat, buvo kalbama apie Panevėžio g. sankryžos problemą – nors sankryža buvo tvarkyta neseniai, 
ji nebuvo sutvarkyta pagal standartus, todėl vis dar kelia nepatogumų ir saugumo iššūkių. 

Kitas problemines vietas ir pasiūlymus gyventojai pateikė darbo grupių metu, atvaizduojant 
žemėlapiuose. Į iškeltas problemas ir teiktus pasiūlymus bus atsižvelgiama rengiant koncepciją.  

PRIDEDAMA: 

1. Kūrybinių dirbtuvių metu dalyvių pateiktų problemų ir pasiūlymų apibendrinimas. 



Kūrybinių dirbtuvių metu dalyvių pateiktų problemų ir pasiūlymų apibendrinimas 

 


